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Αθήνα, 28/05/2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

& 

Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων (ΑΚΕ) 

 

Προς: Την Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 
Θέμα: Επαναλαμβανόμενη κατάρρευση της Τράπεζας Θεμάτων 
 
Κυρία Υπουργέ, 

Στις 21 Μαΐου 2025, δύο ώρες πριν από την έναρξη των προαγωγικών και 

απολυτήριων  εξετάσεων στα Λύκεια, οι Διευθυντές και οι εκπαιδευτικοί 

διαπίστωσαν ότι είχε καταρρεύσει το σύστημα κλήρωσης θεμάτων από την Τράπεζα 

Θεμάτων Διαβαθμισμένης Δυσκολίας. Η λειτουργία του αποκαταστάθηκε έπειτα από 

δύο ώρες, με αποτέλεσμα να προκληθεί σοβαρή αναστάτωση στα σχολεία της χώρας.  

Σύμφωνα με την ενημέρωση των αρμόδιων υπουργείων, η κατάρρευση οφειλόταν σε 

«κυβερνοεπίθεση», η οποία επηρέασε τον μηχανισμό ταυτοποίησης των χρηστών. 

Ανάλογο φαινόμενο είχε σημειωθεί και στις 29–30 Μαΐου 2023, κατά τη διάρκεια των 

προαγωγικών εξετάσεων.  

Για την περίπτωση εκείνη η πολιτική ηγεσία έκανε λόγο για τη «μεγαλύτερη 

κυβερνοεπίθεση σε δημόσιο κυβερνητικό οργανισμό». Είχε μάλιστα ακολουθήσει 

τότε κυβερνητική σύσκεψη υπό τον υπηρεσιακό Πρωθυπουργό και κινητοποίηση 

όλων των αρμοδίων αρχών. 

Σύμφωνα με την Ένωση Πληροφορικών Ελλάδος (Ε.Π.Ε.), το ΙΕΠ  αμέσως μετά από το 

περιστατικό του Μαΐου του 2023, είχε αναθέσει σε ιδιωτική εταιρεία να προβεί σε 

στοχευμένες βελτιώσεις στην υποδομή. 

Στις 21 Μαρτίου 2024 ο τότε Υπουργός Παιδείας Κ. Πιερρακάκης υπέγραψε 

πρόσκληση χρηματοδότησης με τίτλο «Αναβάθμιση Συστήματος Κλήρωσης, 

Διανομής και Διαχείρισης Θεμάτων από την Τράπεζα Θεμάτων Διαβαθμισμένης 

Δυσκολίας (Τ.Θ.Δ.Δ.)» προς το ΙΕΠ και την Κοινωνία της Πληροφορίας, ύψους 

595.200€.  

Παρά τα παραπάνω, το ίδιο υποσύστημα εμφάνισε και πάλι τα ίδια προβλήματα.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5734

Αριθμ. Πρωτ. Αίτησ. Κατ. Εγγράφων:

958

Ημερομ. Κατάθεσης:

28/5/2025



Η Ένωση Πληροφορικών Ελλάδος εγείρει σοβαρά ερωτήματα για την 

αποτελεσματικότητα των μέτρων, τη διαχείριση των κονδυλίων και την ύπαρξη 

σχεδίου αντιμετώπισης επιθέσεων. 

Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται η αρμόδια Υπουργός Παιδείας: 

1. Ποια είναι τα ακριβή παραδοτέα της πράξης αναβάθμισης του συστήματος 

Τ.Θ.Δ.Δ. που χρηματοδοτήθηκε με 595.200 € και ποια από αυτά έχουν 

υλοποιηθεί μέχρι σήμερα; 

2. Πώς τεκμηριώνεται ότι το πρόβλημα στις 21/5/2025 αποτέλεσε πράγματι 

κυβερνοεπίθεση και όχι τεχνική αστοχία; Υπάρχει επίσημη  έκθεση 

περιστατικού; 

3. Ποιος αναλαμβάνει την πολιτική και διοικητική ευθύνη για τη συνεχή έκθεση 

της διαδικασίας των εξετάσεων σε κινδύνους, παρά τη διάθεση σημαντικών 

πόρων για πρόληψη και ενίσχυση ασφάλειας; 

Παρακαλείσθε όπως καταθέσετε στη Βουλή την επίσημη έκθεση περιστατικού ως και 

κάθε άλλο σχετικό έγγραφο στο οποίο καταγράφεται και τεκμηριώνεται σχετικώς το 

γεγονός της κυβερνοεπίθεσης. 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Στέφανος Παραστατίδης 

 




